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Protokół nr 23/22 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 30 września 2022 roku 

 
 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 30 września 2022 roku o godzinie 12:00 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia I części obrad Komisji w Zespole Szkół im. 
Marii Grodzickiej w Lubrańcu Marysin.  Powitał wszystkich członków Komisji oraz 
zaproszonych gości w osobie  Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – Panią 
Martę Prylińską i  Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Panią 
Ksymenę Walczak. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad . 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy do porządku obrad mają jakieś uwagi? 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 
przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 8 punktów w brzmieniu :  
 
Porządek Obrad:  
 
I część posiedzenia Komisji o godzinie: 1200 w siedzibie  Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej 
w  Lubrańcu Marysinie.   

1. Otwarcie obrad Komisji.  
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 



4. Przyjęcie protokołu nr 22/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 
9 września 2022 roku. 

5. Analiza przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu Marysinie. 

II część posiedzenia Komisji o godzinie: 1330 w siedzibie Zespołu Szkół w Lubrańcu, przy 
ul.  Brzeskiej 51. 

6. Analiza przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół w Lubrańcu.  

7. Sprawy różne. 
8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

4. Przyjęcie protokołu nr 22/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z  dnia 
9  września 2022 r. 
 

Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
22/22 z dnia 9 września 2022 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 22/22  z dnia 9  września 
2022 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 22/22  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 9 września 
2022 r.  
 
 
5. Analiza przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu Marysinie. 
 
Przewodniczący Komisji – poprosił Panią Dyrektor o zabranie głosu w sprawie  
przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 
2022/2023 w Zespole Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu Marysinie.  
 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że liczba uczniów w naszej szkole przyjętych do klasy pierwszej to 28 
osób. Okazuje się, że jest to tylko jedna klasa, która jest w zawodzie technika – logistyka. Nie 
było więcej prowadzonego naboru  na technika ekonomistę. Więcej uczniów się nie zgłosiło. 
Nie uruchomiliśmy też  w tym  roku  szkoły branżowej  I stopnia , więc okazuje się, że nabór 
w tzw. zwyżkowym roczniku jest nie najlepszy. Mając na uwadze to, że szkoły, które są w 
okolicy, dokonały zdecydowanie większego naboru uczniów. Otworzyliśmy też I klasę 
Policealną , w Technikum Administracji, która liczy 21 osób. Natomiast w 2 klasie technikum 
administracji pozostało z 24 osób 7 osób. Zjazdy odbywają się w soboty i w niedzielę. 
Oczywiście została przyjęta kadra nauczycieli, którzy spełniają wymogi nauki przedmiotu 



technikum administracji. W 2 klasie mamy 23 osoby. Jest to też technik logistyk, w 3 klasie 
tzw. klasa  międzyoddziałowa mamy osób 18 z czego 8 jest na kierunku logistycznym, 10 na 
kierunku ekonomicznym, klasa technika logistyka, gdzie jest osób 19, IV a po Gimnazjum 34 
osoby, 24 na  kierunku technik logistyk i 10 osób na  kierunku technik ekonomista między 
oddziałowa klasa. 4 b klasa 24 osoby na kierunku technik logistyk 18 osób, na kierunku  technik 
ekonomista 6 osób, czyli jest to też klasa międzyoddziałowa. I klasa 4c, 22 osoby na kierunku  
technik logistyk, klasa 4 a po  gimnazjum w tym roku podchodzi do egzaminu maturalnego., 
bo jest to ostatni rocznik, który będzie kończył. Natomiast formy i kierunki jakie były 
proponowane uczniom do podjęcia edukacji, to w następujących kierunkach: technik reklamy, 
technik rachunkowości, technik spedytor, technik ekonomista, technik logistyki. Chciałabym 
powiedzieć, że tutaj bardzo ważną rolą odgrywa to, że jest to innowacja, ponieważ są to klasy 
wojskowe tzw. mundurowe. Między innymi gościmy dziś tutaj jednostkę wojskową z 
Inowrocławia, która rozstawiła się na stanowiskach i młodzież ma okazje poćwiczyć strzelanie. 
Mamy też dzień munduru, jest to czwartek. Następny to był technik agrobiznesu i technik 
urządzeń systemu energii odnawialnej, na których nie było chętnych. Branżowa szkoła I stopnia 
zaproponowany był magazynier logistyk, kucharz, sprzedawca, rolnik. Natomiast okazuje się, 
że nabory tutaj na klasę I branżowej szkoły nie było zainteresowania, co nie jest odosobnione. 
Trwa to już kolejny rok, mam nadzieję, że w przyszłym roku uda nam się to zmienić. Na obecną 
chwilę mamy nauczycieli, których jest 23  łącznie ze mną. Są to nauczyciele wykwalifikowani 
najczęściej, którzy posiadają stopień awansu  zawodowego nauczyciela dyplomowanego w 
znacznej mierze są to nauczyciele mianowani i 2 nauczycieli mamy tzw. poczatkujących. Także 
są to ludzie z doświadczeniem. Część  nauczycieli  jest dochodząca , czyli polega to na tym, że 
macierzystą  szkołę mają  na  przykład, jest to  Zespół Szkół w Lubrańcu. Pani od informatyki 
przychodzi na 6 godzin i na  podstawy przedsiębiorczości. Tak samo język  angielski, ponieważ 
jako dyrektor preferuje, żeby nauczyciele w tzw. własnej szkole macierzystej mieli dużą liczbę 
godzin. Większość nauczycieli pracuje do 1,5 etatu po to, żeby byli mentalnie związani ze 
szkołą. Mieliśmy  też problem w zatrudnieniu z logistykiem, ponieważ okazuje się, że w tym 
roku jest bardzo duży nacisk na logistyka i na ekonomistę. Wszyscy nauczyciele z ościennych 
szkół jak robiliśmy rozpoznanie, mają bardzo dużo godzin, przynajmniej w I semestrze, co 
wynika z tego, że I semestr kończy się egzaminami zawodowymi. Odchodzi wtedy dużo 
przedmiotów, więc uśrednienie wychodzi w okolicach 1,48. Natomiast w I semestrze tych 
godzin fizycznie jest bardzo dużo, bo jest około 37, 38, które zejdą na rzecz II semestru z racji 
uśrednienia, więc taki problem mamy, że szukaliśmy bardzo długo ekonomisty i logistyka, ale 
udało się nam pozyskać jednego Pana, który przyjeżdża z Radziejowa. Szukamy cały czas 
psychologa, którego nie udało się zatrudnić, natomiast  pedagogów mamy.  
Radny Jacek Jabłoński – z czyjej pomocy w takim razie korzysta szkoła?  
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – mamy wyrażoną zgodę bez realizacji psychologa.  
Radny Jacek Jabłoński – zapytał, co w sytuacji kiedy jest jakiś przypadek, gdzie potrzebny 
jest psycholog? 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że jeżeli jest jakiś przypadek, to współpracujemy tutaj bezpośrednio z 
Poradnią Psychologiczno – Pedagogiczną  tutaj z Lubrańca. Mieliśmy już taki przypadek 
problem tego rodzaju, że ojciec zmarł, był słaby kontakt  córki z matką i udało się sprawę 
rozwiązać w przeciągu 2 dni. Także jest bardzo dobra współpraca. My cały czas nieustannie 
szukamy. Jeśli się zgłosi taka osoba, która będzie chętna do podjęcia takiej pracy, to oczywiście 
mamy zabezpieczone godziny i mamy zabezpieczone fundusze. Jeżeli osoba spełni wszystkie 
wymogi, to zostanie jak najbardziej zatrudniona.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy z Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej, z która 
szkoła współpracuje nie udało by się pozyskać kogoś? 



Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że mogą przeznaczyć maksymalnie  przeznaczyć 50 %, minimalnie 
przepraszam  50%  na wakaty specjalistów. Specjalistów przy naszej liczebności uczniów jest 
1,70 co stanowi 33 godziny, czyli na 16 godzin musielibyśmy zatrudnić tutaj psychologa. 
Pani Dyrektor powiedziała, ze duży problem jest też z logistykiem, ponieważ okazuje się , że 
znaleźć logistyka w dzisiejszym czasie jest bardzo trudno. Zatrudniliśmy pana, ale jeżeli chodzi 
o dalszą współpracę, to wolałabym, żeby to była osoba, która ma większe doświadczenie. Jest 
to nauczyciel początkujący, który musi przygotować uczniów do egzaminu zawodowego, a to 
już jest duże wyzwanie. Te wyniki w naszej szkole z egzaminu zawodowego nie są najlepsze, 
więc wolałabym, żeby była to osoba z większym doświadczeniem.  
Radny Dawid Dalmann – czyli to musiałaby by być osoba, która ma skończone studia 
logistyczne i przygotowanie pedagogiczne? 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – tak,  to musi być osoba, która ma skończone Studia Logistyczne i przygotowanie 
pedagogiczne, kurs pedagogiczny.  
Naczelnik Wydziału  Edukacji  i Spraw Społecznych -  powiedziała, że w tej chwili kursów 
pedagogicznych już nie ma.  
Radny Jacek Jabłoński – czyli ta osoba musi skończyć studia logistyczne, a później skończyć 
studia podyplomowe pedagogiczne. 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – jeżeli chodzi o pracowników administracji i obsługi na obecną chwilę mamy 
zatrudnionych mamy  6 dlatego, że jedna Pani jest bardzo poważnie chora, jest przed emeryturą, 
także musieliśmy na czas jej nieobecności, zatrudnić dodatkową Panią, stąd też mamy wzrost 
tego zatrudnienia. Okazuje się też  że jesteśmy w trakcie zmiany rzemieślnika, który odszedł 
na emeryturę. Został zatrudniony tylko na czas przekazania szkoły. Teraz od poniedziałku 
będziemy mieli nowego Pana rzemieślnika, który będzie zatrudniony na czas określony.  
Przewodniczący Komisji – zapytał czy proces przekazania szkoły się już odbył?   
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że  proces przekazania szkoły pomiędzy byłą Panią  Dyrektor  Zespołu 
Szkół w Lubrańcu Marysinie już się zakończył.  
Mamy jedną Panią  która jest sekretarzem. Dwie Panie sprzątaczki. Jedną panią woźną oraz 
woźna zatrudniona na zastępstwo.  Pan rzemieślnik na zwolnieniu lekarskim, to w tej chwili 
muszę sobie radzić. W momencie kiedy jest nieobecny , a trzeba włączyć np. ogrzewanie, to 
jest problem.  
Radny Dawid Dalmann – zapytał, czy nie przydałby się stażysta, żeby był do pomocy, do 
odbierania np. telefonów, zatrudniony  na przykład na roboty publiczne.  
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że taka osoba by się jej przydała, bo jest problem. Szczególnie tu jest 
taka funkcja, że ustalone zostało wcześniej z radą rodziców, że Pani Sylwia jeździ po bilety, 
żeby rodzice nie musieli  jeździć do Włocławka na dworzec po miesięczny bilet dla dziecka. 
Do tego jest zobligowana ta osoba.  
Radny Jacek Jabłoński – zwrócił się do Pani Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych i powiedział, ze może to zrobić w ten sposób, że nie oddelegować na stałe 
powiedzmy stażysty, czy osoby zatrudnionej na roboty publiczne, tylko w razie potrzeby.   
Radny Wojciech Rudziński – powiedział, że zawsze z reguły załatwiali te sprawy sami  
dyrektorzy. Jechali do Urzędu Pracy i były programy staży, czy inne i z tego korzystali.  
Radny Wojciech Rudziński –  zapytał, ile jest wszystkich etatów? 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że 11 osób jest zatrudnionych w pełnym wymiarze. Pozostała cześć 
osób jest zatrudniona w niepełnym wymiarze czasu pracy.  



Radny Wojciech Rudziński -  zapytał, czy w  pierwszym semestrze uczniowie mają więcej 
zawodowych przedmiotów, a  drugim semestrze zamiast przedmiotów zawodowych, wchodzą 
przedmioty ogólnokształcące? Głównie 4 klasy. W pierwszej mają więcej godzin, a później w 
II semestrze mają mniej godzin.  
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – mniej godzin zawodowych, bo to są przedmioty egzaminacyjne.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, co wtedy z nauczycielem od przedmiotów zawodowych, 
skoro on ma mniej godzin? 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że ta osoba ma uśrednienie policzone z całego roku.  
Radny Wojciech Rudziński – na jakim etacie jest zatrudniona osoba, która pracuje w 
bibliotece? 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak -  osoba w bibliotece ma 0,70 etatu. Biblioteka też ma dużo zajęć , bo mamy 
międzynarodowe czytanie, kiermasze i współpracuje z wolontariatem. Pod względem 
wolontariatu rozwijamy się bardzo. Mamy tutaj  cały rok działającą Fundacje Świętego 
Mikołaja,  która do końca września podwajała środki  wpłacone, z których później stypendiów 
korzystają nasi uczniowie.  
Pani dyrektor poprosiła, aby pomyśleć o odwodnieniu szkoły. Jak  wychodzi się na zewnątrz 
szkoły, to widać, że szkoła jest w takiej nie w stosunku do boiska i w stosunku do tego bloku. 
Również w stosunku do fotowoltaiki. Okazuje się, że te ulewne deszcze jak padają, to woda z 
terenu spływa najpierw na szkołę i dopiero później spada w dół. Zanim woda spadnie, to te 
mury 110 letnie sami Państwo jak zejdziemy zobaczycie w jakim są stanie.  
Radny Wojciech Rudziński – powiedział, że należałoby wykonać termomodernizację celem 
zabezpieczenia budynku.  
Przewodniczący Komisji –  zapytał czy Pani Dyrektor chce  zgłosić jeszcze jakiś problem 
dotyczący szkoły? 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że na obiektach gospodarczych , jest dach pokryty eternitem. Wiem, 
że jest to dużo czasu do usunięcia tego, ale chodzi o to że tam woda leci  do środka. Pracownik, 
który mógłby to naprawić nie ma odpowiednich. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, co tam jest trzymane w tym obiekcie? 
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że sprzęt, który służy do utrzymywania tego terenu zielonego. Jest tam 
magazynek, gdzie może naprawiać te sprzęty.  
Przewodniczący Komisji – zapytał jakie potrzeby, to co Pani Dyrektor chciałaby zrobić w 
Zespole Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu Marysinie.  
Dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu – Marysin – Pani Ksymena 
Walczak – powiedziała, że chce promować szkołę,  brać udział w targach pracy, w dniach 
Lubrańca i Powiatu,  współpracować dalej i współpracuje z Poradnią Psychologicczno – 
Pedagogiczną, z Urzędem Pracy we Włocławku, z pracodawcami, chce otworzyć klasy 
patronackie szczególnie mając na uwadze uruchomienie  szkoły branżowej II stopnia czyli  
okazuje się , że podwyższenie kwalifikacji czyli uzyskanie po I stopniu tytułu technika. Chcę 
otworzyć nowe , atrakcyjne kierunki, na które będzie zapotrzebowanie zgodnie z tym, co mamy 
w Urzędzie Pracy i zgodnie z tym co obecnie na rynku pracy, chociażby w związku, że mamy 
tych pracodawców okolicznych. Mamy  blisko  strefę brzeską.  Pan Starosta powiedział, że  
pomoże, żebyśmy rozmawiali na temat kontaktów, współpracy, wysyłania na praktyki uczniów.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że proponuje dalszy przebieg obrad komisji, aby 
dokonać wizji lokalnej.  
 



Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają  jakieś pytania lub uwagi? Nie 
było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji stwierdził, ze 
komisja przyjęła Informację  dotyczącą przygotowania powiatowych jednostek oświatowych 
do rozpoczęcia roku szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu 
Marysinie. 

 
Informacja  dotycząca przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia 
roku szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół im. Marii Grodzickiej w Lubrańcu Marysinie 
stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu.  
 
II część posiedzenia Komisji w siedzibie Zespołu Szkół w Lubrańcu, przy ul.  Brzeskiej 
51. 
 
6. Analiza przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół w Lubrańcu.  
 

Przewodniczący Komisji – powitał na posiedzeniu Komisji, Dyrektora Zespołu Szkół w 
Lubrańcu - Pana Jana Kobielę i poprosił  go o zabranie głosu w sprawie materiałów, które 
przedstawił.  
Dyrektor Zespołu Szkół w Lubrańcu - Pana Jan Kobiela – powitał wszystkich członków 
komisji i zaproszonych gości i podziękował  za przybycie. Większość z Państwa miała już 
okazje odwiedzić placówkę w Lubrańcu. Szkoła znajduje się w budynku po dawnej szkole 
podstawowej. Budynek niedługo skończy 100 lat. Stropy drewniane, 5 lat temu był 
przeprowadzony kapitalny remont .Nie wszystko udało się zrobić, co mogło ewentualnie być 
zrobione. Szkoła dysponuje 12 salami lekcyjnymi, w tym jedna sala jest informatyczna 
pracownia komputerowa, w tej chwili jest tam 17 stanowisk komputerowych. Jedna pracownia 
chemiczna, szafą, z odczynnikami chemicznymi oraz pozostałe 10 to są tutaj sale lekcyjne, 2 
pracownie do nauki  języka obcego. Jedna pracownia została wyposażona  w 2010 roku przez 
Starostwo Powiatowe. Druga pracownia pochodzi z programu „ Szkoła ćwiczeń, w którym 
szkoła uczestniczy. W ramach tego programu została wyposażona pracownia językowa do 
nauki języka obcego. Z mikrofonami, z pulpitem sterowniczym. Jeżeli chodzi o nabór, to w 
szkole mamy 170 uczniów. W szkole branżowej to jest mało, bo jest 21 uczniów  i 155 uczniów 
jest w liceum. W tym roku, w klasie jednej mamy 32 uczniów, do drugiej 24, branżowa 12 
uczniów. Stan szkoły trochę się zwiększa, ponieważ  przychodzą  uczniowie z innych szkół. 
Jeżeli chodzi o szkołę branżową, to jest dla młodocianych pracowników, więc tutaj kryterium 
jest zatrudnienie przez pracodawcę. Przyjmujemy tylko tych , którzy mają naukę zawodu. Nie 
przyjmujemy uczniów, którzy są bez zawodu, więc oni uczą się zawodów u pracodawców. Na 
koniec, od tego roku muszą zdać egzamin przed zakończeniem roku szkolnego. Większość 
zdaje egzamin, czy zawody rzemieślnicze zdają egzamin, a zawody nie rzemieślnicze to taki 
zawód mamy sprzedawcę, to część teoretyczna u nas w szkole, część praktyczna  poprzednio 
była w szkole w Chodczu. Tych sprzedawców mamy przeważnie 2 osoby, pozostałe to 
mechanicy samochodowi, stolarze, cukiernik, kucharz. Ostatnio nie ma piekarzy. Jeżeli chodzi 
o pracowników, to zatrudniamy w sumie 18 nauczycieli, z tego 4, czy 5 jest dochodzących 
ponieważ taki przedmiot jak plastyka, czy muzyka, nie mamy, wiec na 2 godziny dochodzi. Z 
kolei nauczycieli mamy do biologii. Odszedł nam 3 lata temu nauczyciel historii i Wos -u,  więc 
uzupełniamy to dwoma innymi dochodzącymi. Jeden ze szkoły podstawowej historyk, drugi z 
Brześcia od Wos-u, biologia – nauczyciel z Brześcia. W sumie 6 nauczycieli zaangażowanych 
jest z innych szkół. Do fizyki mamy nauczyciela z Izbicy Kujawskiej. Z Marysina jedna osoba 
, z Brześcia kujawskiego  2 osoby, Z Wieńca 1 osoba. Od nas z liceum dojeżdża  nauczyciel do 
Chodcza, drugi w Marysinie uczy informatyki. Jeśli chodzi o stopień awansu zawodowego, 



większość to nauczyciele dyplomowani, dwóch jest nauczycielami mianowanymi. To jest 
katecheta i nauczyciel fizyki. Część nauczycieli ma nadgodziny z tego dużego naboru. Jeżeli 
chodzi o administrację, to 5 osób 4,5 etatu. Sekretarz szkoły 1 etat, Sprzątaczki  2,5 etatu, 
woźny, konserwator 1 etat. Jeżeli chodzi o wyposażenie szkoły, to  szkoła znajduje się w 
jednym budynku. Sala gimnastyczna jest połączona ze szkolnym budynkiem łącznikiem. 
Zajęcia lekcyjne odbywają się w 12 izbach lekcyjnych w tym są dwie pracownie językowe z 
24 stanowiskami i jedna sala komputerowa — 16 stanowisk. Zajęcia sportowe odbywają się na 
sali gimnastycznej (25mx 15m) oraz na Orliku (boisko do piłki nożnej i boisko 
wielofunkcyjne). Każda sala lekcyjna wyposażona jest w komputer podłączony do Internetu. 
W szkole obowiązuje dziennik elektroniczny. Ponadto posiadamy następujące wyposażenie: 
 

l) tablice interaktywne — 4 szt. (nie działają) 
2) projektory — 11 szt. 
3) tablety — 33 szt. (sala informatyczna) 
4) telewizory — 2 szt. (46 i 42 cale)) 
5) drukarka sieciowa — w pokoju nauczycielskim 
6) biblioteka szkolna - ok. 14.000 książek 

 
Jeśli chodzi o formy kształcenia i szkołę branżową to przyjmujemy uczniów w zawodach 
rzemieślniczych. W tym roku są to stolarze głównie, kilku mechaników samochodowych, 
sprzedawca, cukiernik, fryzjerki. Jeżeli chodzi o liceum, to uczniowie maja możliwość wyboru 
przedmiotów rozszerzonych. My staramy się tak dopasować te rozszerzenia, żeby uczniowie 
mogli sobie wybierać, żeby to nie było narzucane na siłę. W tym roku mamy klasę jedną 
rozszerzoną z  językiem angielskim, biologią i polskim, matematyka. Druga jest  język angielski 
i Wos,  polski, matematyka. Matematyka to jest prowadzona w tych zajęciach prowadzona  
międzyoddziałowych. W klasie drugiej jest biologia, język angielski, polski, Wos,  
matematyka. W klasie trzeciej biologia, chemia, język angielski, geografia, Wos, matematyka, 
język polski. Czwarte klasy są dwie. Tu są zajęcia biologia, chemia, angielski, matematyka. 
Druga jest język polski, angielski, matematyka, geografia. Język polski, matematyka podstawa, 
to się odbywa w zajęciach oddziałowych. Przedmioty rozszerzone są łączone biologia – chemia. 
Z drugiej strony jest Wos – matematyka, to są zajęcia międzyoddziałowe. Także zakończyliśmy 
tą diagnozę przedmaturalną, która była w środę, czwartek, piątek. Nowe zasady maturalne od 
przyszłego roku obowiązkowo polski ustny i język obcy wraca. Nowa formuła języka polskiego  
pisemna, dochodzi rozumienie tekstu, potem przekrój literacki jest, następnie  rozprawka. Pisze 
się 240 minut, czyli 4 godziny języka polskiego, matematyka też zmienia się układ zadań 
tekstowych. Języki obce bez zmian. Następna próba będzie w grudniu. To będą przedmioty 
podstawowe i rozszerzone,  następna formuła będzie w kwietniu. To wtedy zrobimy egzamin 
ustny żeby jak będzie w kwietniu. Ewentualnie jeszcze trzecia próba w marcu. Przez 3 lata nie 
było egzaminów ustnych. Osoby, które nie zdały matury w tym roku, to w przyszłym roku na 
przykład matematykę, muszą zdawać również ustny język polski i ustny język obcy dodatkowo. 
Takie są nowe zasady.  
Radny Wojciech Rudziński -  czy w szkole jest psycholog? 
Dyrektor Zespołu Szkół w Lubrańcu - Pana Jan Kobiela – nie mam ani pedagoga 
specjalnego, ani psychologa.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy szkoła korzysta z Przychodni Psychologiczno – 
Pedagogicznej ? 
Dyrektor Zespołu Szkół w Lubrańcu - Pana Jan Kobiela – Tak, korzystamy z Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej. Poradnia nam pomaga, współpracujemy i poradnia wydaje 
nam opinie. Poradnia zorganizowała nam tu zajęcia integracyjne dla uczniów. Jeżeli uczniowie 
potrzebują jakiś porad, to kierujemy ich do poradni na konsultacje.  Chcę zatrudnić pedagoga, 



który pracował w gimnazjum. Od grudnia będzie zatrudniony. Jest nauczycielem mianowanym. 
Jeżeli chodzi o zatrudnienie psychologa, to jest problem. Innym szkołom się udało jak się 
zorientowałem, bo niektórzy pracują na cały etat w szkole podstawowej. Psycholog dziś jest 
zawodem pożądanym, a zarobki psychologa są niskie. Psycholog na wolnym rynku zarabia 
dwu, trzykrotnie więcej niż w szkołach.  
Jeżeli chodzi  o problemy w szkole, to wspomniałem już,  że 5 lat temu był przeprowadzony 
remont kapitalny, ale nie została dokonana  wymiana opraw oświetlenia na sali gimnastycznej. 
Jeżeli chodzi o świetlenie są tam świetlówki w plastikowych oprawach. Plastik się już kruszy i 
są zabezpieczone. Sufit podwieszany również wymaga naprawy i wymiany. W holu zostały 
lampy wymienione na ledowe i one się już zużyły, zostały wymienione na lampy, które się już 
urywają, więc wymagają wymiany. Do tego musiałaby by być wymieniona instalacja 
elektryczna, bo jest 48 lamp. Projekt jest z przed pięciu lat. Projektant przewidział tam chyba 
18 lamp ledowych o większej mocy. Toaleta chłopców była wyremontowana w 2000 roku . 
Tam pękła rura  zasilająca ciepłą wodę. W tej chwili ciepłej wody nie ma. Jest podgrzewana 
przez przepływowy podgrzewacz. Toaleta chłopców, więc wymaga remontu. Toaleta 
dziewcząt również wymaga remontu. Adaptacja pomieszczeń po archiwum. W tej chwili tam 
nic nie ma. Te dwa pomieszczenia, które były tam gdzie był sekretariat, był gabinet dyrektora, 
będą przeznaczone na gabinet dla pedagoga. To pomieszczenie będzie wymalowane. 
Problemem , gdzie wymaga dużo zachodu jest podlewanie trawy w okresie letnim. Kilka razy 
składałem wnioski o zainstalowanie zraszaczy. Woźny przychodzi rano, albo wieczorem, musi 
przyjść , rozłożyć węże i podlewać. Gdyby były zraszacze, to byłaby podlewana trawa w nocy. 
Kiedyś koszt to był 30. 000 zł nie wiem jaki jest teraz. Następnie jest parking, który jest stary. 
Trzeba by było wyłożyć kostką brukową i utwardzić na Orliku. Jeśli chodzi o Orlik, to 
konserwowany jest na bieżąco. W tym roku zostały pomalowane linie po 12 latach. Przeglądy 
wszystkie są robione na bieżąco. Został tylko jeszcze przegląd przeciwpożarowy do zrobienia 
w październiku na hydranty, instalacje alarmową.  
Przewodniczący Komisji –  zapytał, czy członkowie komisji mają jakieś pytania lub uwagi ? 
Nie było żadnych pytań ani uwag. W związku z tym, Przewodniczący komisji powiedział, że 
proponuje  dokonać  wizji lokalnej.  
Przewodniczący Komisji  - zapytał członków komisji czy mają  jakieś pytania lub uwagi? Nie 
było żadnych pytań i uwag. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że 
komisja przyjęła  Informację dotyczącą  przygotowania powiatowych jednostek oświatowych 
do rozpoczęcia roku szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół w Lubrańcu.  
Informacja dotyczącą  przygotowania powiatowych jednostek oświatowych do rozpoczęcia 
roku szkolnego 2022/2023 w Zespole Szkół w Lubrańcu stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.  
 
  
5. Sprawy różne.  
 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos 
w tym punkcie?  Nie było żadnych głosów. 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
6. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu                         
w dniu 30 września  2022 roku o godzinie 14:30 dokonał zamknięcia obrad Komisji.  

 
 
 
         Przewodniczący Komisji  
         Edukacji, Kultury i Sportu 
 
               Karol Matusiak 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Anita Sudomir – Ozdoba…………………… 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 



 
 

 

 

 


